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PROTOKOLL 
 STYRELSEMÖTE 

MÄLARENS BÅTFÖRBUND 

Datum:  1.3 2023 

 

Tid:   

 

Plats: 

 

Deltagare: 

 

 

kl: 18:30 

 

Digitalt via Skype 

 

Närvarande:  

C-G Leijonhufvud, H. Wester, H. Selg,  H. Wallin, O. Karlsson, J. Marosan, L. Castaing  

 

 
 

Protokoll fört på styrelsemöte. 

 

1. Mötets öppnande   

Ordf. öppnande mötet med att hälsa alla välkomna 

2. Val av justeringsman 

Till justeringsman valdes Hans Selg 

3. Föregående möte 

Ordförande gick igenom föregående mötesprotokoll från den 18 januari vilket godkändes. 

4. Dagordning   

Dagordningen godkändes 

5. Ekonomi 

Då vår kassör L. Johansson ej var närvarande hänvisades till ekonomirapporten i 

Verksamhetsberättelsen per den 31/12 som visar en kassaställning 

om 322 tkr jämfört med 315 tkr per den 18 januari vid föregående styrelsemöte. 

 

6. Verksamhetsberättelse för 2022  

Sekreterarens förslag till verksamhetsberättelse föredrogs och korrigerades på några 

ställen bl.a. den del som relaterade till ”Sollentunafallet” som  

kortades ned. Vad gällde bilagor från kommittérna skedde inga ändringar 

Ordförande redogjorde för de samtal som han och A. Knutas, samt ordföranden för 

Strängnäs SS och BK Gripen, hade haft med tjänstemän från Strängnäs 

kommun ang. begränsning av öppen hållande av Tosteröbron för sommaren 2023. 

Samtalen var vänliga men gav inga resultat från kommunens sida då 

beslut om föreslagna begränsningar redan hade fattats av kommunstyrelsen. Anders hade 

tagit fram ett förslag till skrivelse från vår sida som diskuterades, 

da r vi framho ll de brister och felaktiga antagande som beslutet var fattat pa , och som nu 
kommer att skickas in.       

    

7. Kallelse till båtdagen  25 mars 2023 
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Vår sekreterare fick till uppgift att nu direkt efter mötet skicka ut kallelse med 

verksamhetsberättelse jämte dagordning och röstfördelning till MBF´s årsmöte/båtdagen 

den 25 mars. 

Förslag till styrelse och kommittéledamöter för 2023 genomgicks. Vakanser finns på två 

suppleantposter varav en har kunnat besättas genom BS Lögarängen. 

Däremot lyckades vi inte att få fram en ersättare för Sampo Myllylä, trots att ett förslag på 

person även där lämnats av BS Lögarängen. 

Det namn på revisorssuppleant som nämnts var helt ovetande om att hon skulle ha varit 

eller var aktuell för den posten vid vår senare kontroll. 

Beslut: Att bjuda de som kommer fysiskt till Båtdagen möjlighet till en enklare förtäring 

före årsmötesförhandlingarna kl. 15.00 

Beslut: Vi bör bjuda in Båtklubben AROS att deltaga på Båtdagen den 25:e Josef fick till 

uppgift att kontakta dem. 

 
8. Båtriksdagen 2023        

Vi har ingen anmäld från MBF till Båtriksdagen i Skellefteå. Vi fick ej tid till att gå igenom 

de motioner som har inlämnats till Båtriksdagen. 

9. Information från kommittéer 

• Farled:  Anders Knutas var ej närvarande, men vi tog del av den skrivelse som han 

skrivit för att inskickas till Strängnäs kommun, betr. nya broöppningstider för 

Tosteröbron, efter att vi träffat dem tidigare i detta ärende. 

• Försäkring: Josef Marosan har tagit fram ett dokument kring båtklubbarnas egna 

båtförsäkringar och vad Svenska Sjö erbjuder dem som medlemmar i Svenska 

Båtunionen. Dokumentet har nu skickats ut via BAS, varvid även framgår att MBF 

på Båtdagen den 25 mars får ett besök av Svenska Sjö´s representant som berättar 

mer i denna fråga 

• Båtsäkerhet: Laurent Castaing har tagit fram en enkät att skickas ut till 

båtklubbarna om risker i samband med sjösättning och upptagning av 

medlemmarnas båtar m.m. Vi diskuterade hur denna enkät enklast kan nyttjas och 

besvaras av klubbarna. Här berättade Hans Selg att det finns standardprogram på 

nätet som kan användas för detta. Hans hjälper Laurent med detta. 

• Miljö: Ola redogjorde för SBU´s digitala miljökonferens som hölls den 23 februari. 

Frågor som behandlades var: 

o Försök med XRF-mätning i mark inkl. åtgärdstester. Ett pilotprojekt utfört 

av Jacobsbergs Båtsällskap i September 2022.                          

o Nya föreskrifter om mottagning av avfall  

o Hur påverkar små båtars framfart bottenfaunan och grumling i vattnet. Här 

har man genomfört fälttester vid hamnar, båtklubbar och grunda vikar vars 

resultat redovisades på konferensen.                                                                                                                                                                                                    

Beslut: C-G berättade om en EBH-kartas om finns att tillgå på ”webben” över potentiellt 

förorenade områden framtagen av Länsstyrelserna. Hans S fick i uppgift att se om det var 

möjligt att få med denna karta på MBF hemsida. 

• Förtjänst:  M Thele var ej närvarande men vi var ense om att informationen ut mot 

klubbarna om hur och att MBF, på förslag från klubbstyrelse, kan tilldela förtjänta 
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medlemmar ett förtjänsttecken saknas. Vi saknar internt i vår styrelsen kännedom 

om vilka dokument som reglerar detta och var dom finns. 

Beslut: Josef Marosan fick i uppdrag att ta kontakt med Thele i denna fråga och försöka få 

fram dessa dokument.      

10. Information från SBU     

Inget fanns att rapportera från SBU 

11. Övrig 

C-G informerade att vi var inbjudna till att deltaga på Mälarens Vattenvårdsförbunds möte 

den 19 april. Workshop Riskanalys kring Mälarens vatten  

 

12. Mötets avslutande 
   Då inga övriga ärenden fanns att diskutera avslutandes mötet ca. kl. 21. 

    

 

Kommande möten 2021:   

25 mars Båtdagen Hotell TaInn, Västerås 

26 april  Hotell TaInn V-ås kl. 18.30 

24 maj    Digitalt Skype   kl. 18.00 

 

 

Sekreterare                                                 Justeringsman     
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